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 من نحن: 

سعودية النشأة والتوجهات للوصول تأملات للاستشارات الإدارية "رمكو"  شركة

الى الأهداف العالمية المثلى وفق معايير الاحتراف والسعي أن نكون الأفضل والخيارات 

المتنوعة للعملاء مستقبلا, ونصنع بيد واحدة كفريق وشراكة استراتيجية لتحقيق الأهداف 

 كتب. وفق المهام التي يتخصص بها الم

 

 الرؤية:

رؤيتنا: أن نكون شركة متخصصة في مجال الاستشارات الإدارية والتدريب والتطوير 

وأفضل مكان للاختيار  2030والاستثمار ومكان واحد يجتمع به العالم في رؤية المملكة 

 للعملاء. 

 

 قيمنا: 

الجودة والاحترافية في العمل وتنوع الشركات الاستراتيجية مع العملاء لنكون الخيار الأمثل 

 والمريح في التعامل مع العملاء. 

  .الالتزام 

  القرارات الاحترافية 

 الرؤية الدقيقة 

 النجاح 

 

 

 

 

Who We Are:  
 

Reflections Management Consulting Company “RMCO” 

has a Saudi origin and orientation to reach the optimal global 

goals according to professional standards and strive to be the 

best and provide diverse options for clients in the future, and we 

create with one hand as a team and a strategic partnership to 

achieve the goals according to the tasks that the office 

specializes in. 

 

Our Vision: 

Our vision: To be a company specialized in the field of 

management consulting, training, development, and 

investment, one place where the world meets in the Kingdom’s 

Vision 2030 and the best place of choice for clients. 

 

Our Values:  

Quality and professionalism in work and the diversity of strategic 

companies with clients to be the ideal and comfortable choice 

in dealing with clients. 

 Commitment 

 Professional decisions 

 Accurate vision 

 success 
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 أعمالنا وخدماتنا:

 خدمات الاستشارات الإدارية: 

على تحسين والشركات مساعدة المؤسسات ل لاستشارات الإداريةنقدم في هذا المجال ا

تحليل المشاكل ووضع حيث نبدأ في البداية على فهم وتحليل ، الأداء في مهام عملهم

العمل وفق تطلعات وأهداف تحسين الاستراتيجية التي تساهم في تطوير وخطط 

 الشركات. 

نقدم الخبرات الممكنة والمكتسبة من الخبرات السنوات الطويلة في مجال الإدارة والتطوير 

في خبرة مهنية احترافية الاستشارات الإدارية في عدة شركات وأدارات لنقدم للشركات 

لمساعدة في إدارة لة الاستشارات الإداريلتقوم بالعمل بأفضل الطرق الممكنة, كما نقدم 

ة، ، وتطوير إستراتيجيالتكنولوجيا ، وتطوير المهارات والتدريب، وتنفيذوالتنظيمالتغيير 

العمل. خدمات الاستشارات الإدارية والتي لية لتحسين بيئة تحسين الخدمات التشغيو

 تشمل 

"التطوير وهيكلة التنظيم, الوصف الوظيفي, وضع السياسات والإجراءات والصلاحيات, 

مراقبة وتقييم الأداء والجودة للأقسام والإدارات والموظفين" اعداد البرامج والخبرات 

الإدارية الى تقليل  الممكنة حسب الوظائف الموجودة. نهدف في تقديم الاستشارات

التكاليف والوقت والعمل للوصول الى الأهداف بأقل الإمكانيات والتكاليف باحترافية 

متكاملة, نساهم في تقديم الفرص التطوير والأداء للموظفين وفق الأهداف التي تصنع 

 لهم من خلال الخطط والاستراتيجيات التي نعمل عليها. 

Our Business & Services: 
 

Management consulting services: 

In this field, we provide management consulting to help 

institutions and companies improve performance in their work 

tasks, where we begin at the beginning by understanding and 

analyzing problems and developing strategic plans that 

contribute to developing and improving work in accordance 

with the aspirations and goals of companies. 
We provide possible expertise gained from long years of experience in 

the field of management and development in several companies and 

departments to provide companies with management consulting with 

professional experience to carry out work in the best possible ways. We 

also provide management consulting to help in managing change 

and organization, developing skills and training, implementing 

technology, and developing a strategy. And improving operational 

services to improve the work environment. Management consulting 

services, which include “organizational development and structuring, 

job descriptions, setting policies, procedures, and authorities, 

monitoring and evaluating the performance and quality of divisions, 

departments, and employees.” Preparing possible programs and 

experiences according to existing jobs. In providing management 

consultations, we aim to reduce costs, time, and work to reach goals 

with the least capabilities and costs with integrated professionalism. 

We contribute to providing development and performance 

opportunities for employees in accordance with the goals that are 

created for them through the plans and strategies that we work on. 

mailto:info@rmco.online
mailto:a.alqahtani@rmco.online
http://www.rmco.online/
https://ar.wikipedia.org/wiki/%D8%AA%D9%83%D9%86%D9%88%D9%84%D9%88%D8%AC%D9%8A%D8%A7


 

 

 

 

Reflections Management Consulting Co. 

Office: Kingdom Of Saudi Arabia 

Eastern Region – Alkhobar 

 

 

 

 

Mob: +966 544 411 165 

E: info@rmco.online  

E: a.alqahtani@rmco.online  

W: www.rmco.online  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 أعمالنا وخدماتنا:

 : خدمات التدريب والتطوير

نقدم خدمات التدريب كمدربين محترفين معتمدين في مجال التدريب من الهيئة العامة 

للتدريب المهني والتقني ولدينا شراكة استراتيجية مع عدة معاهد وشركات لتقديم خدمات 

التخصصات "الإدارية, القيادية, الفنية, التقنية, التدريب والتطوير للموظفين في كافة 

شاركة في وضع والمهنية" وكافة الوظائف حسب احتياج الشركات, كما نقوم بدراسة والم

وتنظيم أعمال الموظفين الأهداف الرئيسية والخطط والبرامج المتعلقة بتطوير وتدريب 

فين وأداء مهام عملهم في المتعلقة لضمان احترافية الموظكافة الأعمال ووتدريب تطوي

سبيل تطوير قدرات الموظفين, كما أننا نقوم بتنظيم ورش العمل والدورات في مقرات 

العمل أو في الفنادق وخارج مقرات العمل سواء على المستوى الداخل في المملكة 

العربية السعودية, تنظيم الدورات وورش العمل في جميع أنحاء العالم, بتوفير الحقائب 

 دريبية والمدربين المحترفين. الت

القيام بتطوير وتطبيق الخطط والبرامج مهام الرئيسية لخدمات التدريب والتطوير: 

قياس الأداء والمهارات ، والتأكد من والمشاريع الخاصة بالتدريب وتطوير الموظفين

الإشراف على  تحقيق هذه الخطط والأهداف.للموظفين ووضع الخطط للتدريب والتطوير ل

، وتوجيه وإدارة عملية تحديد مراحل التدريب والتطويرجميع لتطبيق نظام إدارة الأداء 

الاحتياجات التدريبية لموظفي الجهة وإعداد خطط التدريب السنوية وضمان تحديد أساليب 

التدريب والتعلم المناسبة بصورة فعالة وضمان فعاليتها بالتنسيق مع مدراء الوحدات 

 مية. التنظي

 

Our Business & Services: 
 

Training and development services: 
We provide training services as professional trainers certified in the 

field of training by the General Authority for Technical and 

Vocational Training. We have a strategic partnership with several 

institutes and companies to provide training and development 

services to employees in all specializations “administrative, 

leadership, technical, technical, and professional” and all jobs 

according to the companies’ needs. We also study and participate 

in setting the main objectives, plans and programs related to the 

development and training of employees and organizing 

development and training work and all related work to ensure the 

professionalism of employees and the performance of their work 

tasks in order to develop the capabilities of employees. We also 

organize workshops and courses at the workplace or in hotels and 

outside the workplace, both at the internal level and within the 

workplace. Kingdom of Saudi Arabia, organizing courses and 

workshops all over the world, providing training packages and 

professional trainers. 
The main tasks of training and development services: developing and 

implementing plans, programs and projects for training and developing 

employees, ensuring that the performance and skills of employees are 

measured and developing plans for training and development to achieve 

these plans and goals. Supervising the implementation of the performance 

management system for all stages of training and development, directing 

and managing the process of identifying the training needs of the 

entity’s employees, preparing annual training plans, ensuring that 

appropriate training and learning methods are effectively identified 

and ensuring their effectiveness in coordination with managers of 

organizational units. 
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 أعمالنا وخدماتنا:

 : خدمات الاستثمار

نقدم ونساهم في العمل والدراسة الاستراتيجية في مجال الاستثمار داخل المملكة 

العربية السعودية, مع كافة الشركات العالمية الخارجية في تقديم كافة المعلومات عن 

الاستثمار والإجراءات المتبعة وانهاء كافة المتطلبات الإدارية والحكومية لرخص الاستثمار 

ستراتيجية مع الشركات في تحقيق الانتشار والتوسع والعلاقات مع وتقديم الشراكة الا

الشركات الداخلية والجهات الحكومية التي تساهم في سرعة العمل وتحقيق الأهداف 

 الربحية والعوئد المالية للمستثمرين مستقبلا. 

تتبع وتحرص كل الحرص على تقديم الاستشارات الإدارية الحقيقة إدارة الاستثمار و

للاستثمار في كافة المجالات التي تخدم قطاع  2030لواقعية وفق رؤية المملكة وا

الخدمات والتشغيل في المملكة ونساهم في متابعة العمل والشراكة الاستراتيجية في 

الايجار للمواقع الرئيسية والمكاتب ودراسة السوق حسب نشاط الشركة والعمل على 

كات الشرية الواعدة التي تعود بالفائدة على ايرادات الفرص الاستثمارتحقيق أعلى عائد من 

واقع الاستثمار في المنطقة التي يقررها العملاء حسب دراسة وتحليل الاستثمارية نقوم 

التخصص في مجالات العمل وعمل اجتماعات ودراسات دورية متخصصة مكثفة للوصول الى 

, نحن نحقق الطريق الأمثل والسريع القرارات النهائية للعمل كافة الإجراءات في الاستثمار

للاتخاذ القرارات المناسبة والاجراءت الاحترافية الدقيقة لاتخاذ قرارات الاستثمار بشراكة 

 مستدامة مع العملاء. 

Our Business & Services: 
 

Investment services: 
We provide and contribute to the work and strategic study in the field 

of investment within the Kingdom of Saudi Arabia, with all 

international companies in providing all information about investment 

and the procedures followed and completing all administrative and 

governmental requirements for investment licenses and providing 

strategic partnership with companies in achieving spread, expansion 

and relations with internal companies and government agencies that 

It contributes to the speed of work and achieving profit goals and 

financial returns for investors in the future. 

The Investment Department follows and is keen to provide true and 

realistic management consultations in accordance with the 

Kingdom’s 2030 vision for investment in all fields that serve the services 

and employment sector in the Kingdom. We contribute to following 

up the work and strategic partnership in leasing major sites and 

offices, studying the market according to the company’s activity, 

and working to achieve the highest return from opportunities. 

Promising investments that benefit the revenues of investment 

companies. We study and analyze the reality of investment in the 

region decided by clients according to specialization in the fields of 

work and conduct intensive periodic specialized meetings and 

studies to reach the final decisions for all procedures in investment. 

We achieve the optimal and quick way to take appropriate decisions 

and professional procedures. Minutes to make investment decisions 

in sustainable partnership with clients. 
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 متميزون في: نحن 

       الاستشارات الادارية

     التدريب والتطوير

 التحليل والاستثمار

We Are Distinguished In: 

Management Consulting,              

Training & Development 

Analysis & Investment 
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 :عملاؤنا

Our Client  

 

 

 

 

 

 

 شركة المعاهدة للتجارة المحدودة     

 شركة رسوة للتسويق العقاري

 شركة شغف الإنجاز للمقاولات المحدودة

 شركة شغف السفر لتنظيم الرحلات.

 أضواء الواحة للتجارة العامة المحدودةشركة 

Second treaty Trading Company STCL 

Rsoah Real Estate Company 

Joy Achievement’s constructions LTD Co.  

Joy traveling Company 

Oasis Lights Trading Company  
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اـــــــــن هنــــــنح  

We Are here 

 

 

 

 

 

 

 

Reflections Management Consulting Company RMCO | LinkedIn 

 

 نسعد بخدمتكم
We are happy to serve you 

Reflections Management Consulting Co. 

Office: Kingdom Of Saudi Arabia 

Eastern Region – Alkhobar www.rmco.online 

 
 

 

 

 

 المكتب: المملكة العربية السعودية شركة تأملات للاستشارات الإدارية 

 +966544411165, جوال رقم:  الخبر –المنطقة الشرقية 

 info@rmco.online –  a.alqahtani@rmco.onlineالايميل: 
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